
证书二维码

证书编号：ISC-HSE-2023-0011

兹 证 明

成都志和联恒科技有限公司

统一社会信用代码：91510100MA7MD9P20D
注册地址：中国（四川）自由贸易试验区成都高新区天府大道北段1700号9栋1单元8层810号 邮编: 610021
审核地址：成都武侯区交子大道 33号中国华商金融中心 T1楼 13层 1305号 邮编: 610021

管理体系符合

Q/SY 1002.1-2013 & SY/T 6276-2014标准要求
认证范围：

计算机信息系统集成及运维服务；安防设备、电子产品、计算机软硬
件及辅助设备、网络设备的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2023年 07月 03日
有效期至：2026年 07月 02日

HSE 管理体系认证证书



Registration No. ISC-HSE-2023-0011

This is to certify that

Chengdu Zhihe Lianheng Technology Co. , Ltd.

The social credit code：91510100MA7MD9P20D

Registered Address: Registration Address：China (Sichuan) free trade pilot zone Chengdu high-tech Zone 1700 Tianfu

Avenue North section, Unit 9, Unit 1,8th floor, No. 810

Audit Address: Production and operation address：1305,13th floor, T1, China Merchants Financial Center, No. 33

Jiaoki Avenue, Wuhou District, Chengdu

Which is in conformity with

Q/SY 1002.1-2013 & SY/T 6276-2014

This certificate covers the following scope of

Computer information system integration and operation and maintenance services; Sales of security equipment,
electronic products, computer software and hardware and auxiliary equipment, network equipment

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2023-07-03

Expiration Date: 2026-07-02

Cert code

HSE Management System Certificate


